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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan áll a Budapest/Kelenföld Székesfehérvár vasútvonal átépítés nagyprojekt? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Molnár Csaba
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2007-2013-as költségvetési időszak fejlesztési sikerességének egyik alapvető feltétele ,
hogy idejében megindulhassanak, és megvalósuljanak a tervezett projektek . 2004-tő l a
Magyar Kormány több mint 27 milliárd forintot irányzott elő annak érdekében, hogy 2007-től
az új költségvetési ciklus indulásakor azonnal rendelkezésre álljanak benyújtásra kés z
nagyprojektek. Sajnos azonban a terv nem valósult meg, és a benyújtás is csak jóval kés őbb
valósulhatott meg . A kormány a nagyprojektek egy részét már benyújtotta Brüsszelnek, d e
további információ nem áll rendelkezésre, ezen projektek jelenlegi helyzetérő l : Mivel a
nagyprojektek megvalósulása alapvetően befolyásolja a 2007-2013-as időszak sikerességét ,
ezért kérdezem a következőket :

• Mikor kerül benyújtásra a Budapest/Kelenföld Székesfehérvár vasútvonal átépíté s
nagyprojekt?

• Hogyan áll jelenleg a Budapest/Kelenföld Székesfehérvár vasútvonal átépíté s
nagyprojekt ?

• Mikor születik döntés Brüsszelben a Budapest/Kelenföld Székesfehérvár vasútvona l
átépítés nagyprojektről?

• Mikor kezdődik a Budapest/Kelenföld Székesfehérvár vasútvonal átépítés nagyprojekt
megvalósítása?

Budapest, 2008 . december 19 .
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